



Styrelsemöte

Närvarande: Sauli Hakkarainen, Mathias Lennartsson, Bo Melvås, Gunnar Andreasson, Anders Glemfelt, Emil Larsson, Linda Claesson

1. Mötet öppnas
2. Föregående protokoll
 - Solceller
 - Mathias har kollat över centralen till brandlarmet, behöver bytas.
 - Inventering av utrustning i Allhallen pågår.
3. Ekonomi
 - Vi har sökt bidrag hos Naturvårdsverket för elstolparna, väntar besked.
 - Ekonomin är fortsatt god.
4. Uthyrning och arrangemang
 - Hallen är uthyrd under valet. Sauli ansvarar för att släppa in dem.
 - En del arrangemang är inbokade under hösten, 6 helger inbokade utöver de stående bokningarna.
 - Storstädning 22 oktober, Equmenia ansvarar.
5. Gymmet
 - Trådkorgar uppsatta för handtag mm i gymmet.
 - Vi diskuterar storstädning i gymmet, frågan bordläggs.
6. Övriga frågor
 - Fönsterrutan i foajen är utbytt. Glasskadan är anmäld. Andra gången rutan är trasig på ganska kort tid. Vi beslutar att köpa in plexiskivor för att sätta upp framför rutan för att minska risken att de går sönder igen. Mathias ansvarar.
 - Vi kommer behöva en vikarie för lokalvården under perioden december-mars. Vi undersöker om Yvonne kan stötta upp.
 - Skurmaskinen behöver lagas eller bytas ut. Beslut att den ska lagas.
 - Målning av parkeringen behöver göras, Anders ansvarar för avrop till kommunen.
 - Önskemål att sätta plexiglas på dörrarna, eller titta på annan lösning, på insidan av ensam-duscharna i de stora omklädningsrummen då de börjar bli förstörda nertill. Vi undersöker lösning.
 - Uppdatering porslin till köket diskuteras då en del gått sönder. Förslag att vi kompletterar upp det som behövs, Anders och Susanna ansvarar.

- En ledstång i trappa är lös. Gunnar ansvarar för att lösa det.
- Dörrmattorna i hallen behöver bytas ut då tyget släpper från gummit. Ett problem är att de används för att hålla upp dörrarna. Beslut att vi sätter upp en spärrnyckel vid ytterdörren för att få den att användas. Susanna sätter upp tydlig skylt att mattorna inte får användas till dörrarna. Mattorna ska bytas ut, Mathias ansvarar.
- Ny skylt in i hallen angående ytterskor ska fixas, Sauli ansvarar.
- Fråga har kommit in från Borås Stad om Allhallen vill vara med angående Fysisk aktivitet på Recept, i en katalog som ska skapas. Vi kommer meddela att det finns gym, fråga ska även ställas kring kostnad för detta.

- Pumphuset. Pumpen är bytt och filter är åtgärdat. Hydrofortanken är ännu inte utbytt. Tryckströmbrytarna är fortsatt inte rätt ställd, startar för sent vilket påverkar vattentrycket. Fortsatt påtryckning mot entreprenören för att det ska bli klart.
- Städningen i gymmet har gått bra under sommaren. Golven har varit smutsiga och kladdiga. Vi har noterat att en större städning behövs för att komma åt mellan och under redskapen.
- Den ena laddstationen fungerar inte. Beror på att den tappar uppkopplingen mot mobilnätet. Undersökning pågår kring lösning på anslutning mot vårt wifi.
- Strategihelg för styrelsen bokas in 21–22 januari 2023.

7. Nästa möte

- 18 oktober kl 18.30, Linda fixar fika.